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No. 45523 *

____ 
 

United Nations (United Nations Population Fund) 
 

and 
 

Micronesia (Federated States of) 

Exchange of letters constituting an agreement between the Federated States of Mi-
cronesia and the United Nations Population Fund concerning the establishment 
of a country presence of UNFPA in the Federated states of Micronesia (with 
agreement). New York, 8 August 2008 and Palikir, 28 August 2008 

Entry into force:  28 August 2008, in accordance with the provisions of the said letters  
Authentic texts:  English 
Registration with the Secretariat of the United Nations:  ex officio, 1 December 2008 

_____________ 
 

Organisation des Nations Unies (Fonds des Nations Unies 
pour la population) 

 

et 
 

Micronésie (États fédérés de) 

Échange de lettres constituant un accord entre les États fédérés de Micronésie et le 
Fonds des Nations Unies pour la population sur l'établissement d'une présence 
du FNUAP dans les États fédérés de Micronésie (avec accord). New York, 8 
août 2008 et Palikir, 28 août 2008 

Entrée en vigueur :  28 août 2008, conformément aux dispositions desdites lettres  
Textes authentiques :  anglais 
Enregistrement auprès du Secrétariat des Nations Unies :  d'office, 1er décembre 

2008
 

                                                                  ____  
 
*	The text(s) reproduced below is the original text of the agreement as submitted.
   For ease of reference, it was sequentially paginated.  The final UNTS version of it is not yet available.



   Le texte (les textes)  reproduit ci-dessous est le texte authentique de l'accord tel que soumis  pour enregistrement.
  Pour référence, il a été présenté sous form de la pagination consécutive.La version finale RTNU n'est pas encore disponoble.
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